

## 美國運通白金卡 x 鼎食聚優惠條款及細則:

- 1. 美國運通白金卡 x 鼎食聚優惠優意集團餐饗優惠適用於由美國運通國際股份有限公司 (「美國運通」)於香港簽發的美國運通白金卡之基本卡及附屬卡(「合資格卡」)之卡 會員(「合資格卡會員」)。
- 2. 優惠期為 2025 年 7 月 1 日至 2025 年 9 月 30 日,包括首尾兩天 (「**優惠期」)**。
- 3. 優惠期內,合資格卡會員於鼎食聚之指定參與餐廳(「參與餐廳」)以合資格卡全數單一簽賬(「合資格簽賬」),可享以下堂食優惠(「餐饗優惠」)。參與餐廳之地址請見附件一。
  - a. 優惠一:惠顧 Casa Sophia Loren 及 Sophia Loren Pizzeria 之自選食品餐牌享原價 75 折優惠。
  - b. 優惠二:惠顧 181 at FORTNUM & MASON 滿淨值 HK\$800 享原價 8 折優惠。
  - c. 優惠三:惠顧 BKK、Chutney、Espuma、Green Waffle Dinner(銅鑼灣及中環)、 Maison du Mezze、Makan makan、Mamtom、Sepoy mess、Shahrazad Lebanese Dining Lounge & Bar、The hunter、The Oyster House、路易奇電力公 司之自選食品及飲品餐牌享原價 8 折優惠。
  - d. 優惠四:惠顧 Maison ES 所有食品及飲品餐牌享原價 8 折優惠 ,午市菜單除外。
  - e. 優惠五:惠顧炬屋及 OBP 之自選晚市食品及飲品餐牌享原價 8 折優惠。
- 4. 餐饗優惠不適用於公眾假期及活動日子,包括但不限於中秋節、冬至及其前夕、冬至 前週末、聖誕節假期及聖誕節前夕,除夕夜。餐廳的營業時間及/或菜單亦可能有所更 改。詳情請向個別餐廳查詢。
- 5. 餐饗優惠不適用於推廣套餐、指定菜單、客製化菜單、茶芥費、開瓶費、切餅費、私人或公司活動、私人廂房、宴會、婚宴、到會服務、食品外送、外賣食品、購買香菸、雪茄及現金券。
- 6. 如欲享用餐饗優惠,合資格卡會員須預先 1 天前訂座,並於預訂時註明使用此優惠。 所有預訂須視乎供應情況而定,先到先得。
- 7. 餐饗優惠不可與其他推廣優惠或折扣優惠同時使用,並不可兌換現金或其他產品及服務。
- 8. 餐廳之加一服務費將以合資格卡會員的總賬單之原價(在扣除所有折扣或推廣前)計算。餐饗優惠不適用於服務費。
- 9. 餐饗優惠可能因個別餐廳而異,並可能有不適用項目。合資格卡會員請於抵達前向個別餐廳查詢詳情。
- 10. 根據香港法例,不得在業務過程中向 18 歲以下人士售賣或供應令人醺醉的酒類。



- 11. 所有產品、服務、諮詢及建議均由參與餐廳負責提供予合資格卡會員。圖片只供參考。 美國運通和鼎食聚並非該等產品及/或服務之供應者,亦不對其作出任何表述或保證。
- **12**. 美國運通僅為支付服務供應商,因享用餐饗優惠(包括但不限於直接或間接)而造成的損失或破壞,或人身傷害,美國運通和鼎食聚概不負責,法律規定之責任除外。
- 13. 為配合香港特別行政區政府實施的適用法律和法例,美國運通保留於任何時候更改餐 饗優惠期之權利,恕不另行通知。透過第三方公司支付參與商戶(包括但不限於外賣 送遞服務或外賣服務)之交易將不被視為合資格交易。
- 14. 美國運通或鼎食聚保留在優惠期內增加或刪除任何參與餐廳的權利, 恕不另行通知。 預訂視乎個別參與餐廳之實際供應情況及運作而定。詳情請與個別參與餐廳查詢。
- **15.** 美國運通、鼎食聚將保留於任何時候更改條款及細則,或暫停或終止餐饗優惠之權利, 而不會作任何事先通知。
- 16. 如有任何爭議,美國運通及鼎食聚將保留最終決定權。
- 17. 如對此餐饗優惠有任何疑問,請致電卡片背面顯示的熱線或 24 小時客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
- 18. 本條款及細則之英、中文版本如有任何差別,概以英文版本為準。



## 附件一:參與餐廳之地址

参與餐廳	地址
181 at FORTNUM & MASON	尖沙咀梳士巴利道 18 號維港文化匯 K11 Musea 地下
	022&122 號舖 FORTNUM & MASON 內
ВКК	中環鴨巴甸街 35 號 PMQ 元創方 A 座 Staunton 地下 SG09-
	SG14 號舖
Casa Sophia Loren	灣仔莊士敦道 60-66 號和昌大押 1 樓
Chutney	中環雲咸街 75-77 號嘉兆商業大廈 4 樓
Espuma	中環威靈頓街 2-8 號威靈頓廣場 M88 17 樓
Green Waffle Diner	銅鑼灣軒尼詩道 500 號希慎廣場 13 樓 1303 號舖
	中環擺花街 43 號地舖
炬屋	鰂魚涌糖廠街 33 號地舖
Maison du Mezze	東涌怡東路 9 號灣景薈地下 G10 號舖
Maison ES	灣仔電氣街 1 號恆德大廈 UG 樓 B 號舖
Makan makan	將軍澳澳南海岸唐俊街 23 號 MONTEREY Place 地下 G01 號
	舗
Mamtom	尖沙咀麼地道 62 號永安廣場地下 1-6 及 45-46 號舖
OBP	中環蘇豪奧卑利街 3-5 號地舖
Sepoy mess	尖沙咀柯士甸道西 1 號 ELEMENTS 圓方金區演薈廣場頂樓
	R008 號舖
Shahrazad Lebanese Dining	中環雲咸街 75-77 號嘉兆商業大廈 2 樓
Lounge & Bar	1 K M / / (164 - 40 B) B / B / B / B / B / B / B / B / B /
Sophia Loren Pizzeria	灣仔莊士敦道 60-66 號和昌大押地舖



The Hunter	將軍澳唐賢街 29 號藍塘傲地下 11 號舖
The Oyster House	灣仔皇后大道東 202 號 QRE Plaza 25 樓
路易奇電力公司	灣仔駱克道 33 號萬通保險大廈地下 B 號舖



## The Platinum Card® x DiningCity Offer Terms & Conditions:

- 1. "The Platinum Card x DiningCity Offer" is only applicable for Basic and Supplementary Cardmembers of The Platinum Card issued by American Express International, Inc. ("American Express") in Hong Kong ("Eligible Card", such holders, "Eligible Cardmembers").
- 2. Promotion Period is from July 1, 2025, to September 30, 2025, both dates inclusive ("Promotion Period").
- 3. During the Promotion Period, Eligible Cardmembers who settle the full payment in a single transaction with an Eligible Card ("Eligible Transaction") can enjoy the dine-in offers below ("Dining Offer") at the designated participating restaurants ("Participating Restaurants"). Please find the addresses of the Participating Restaurants in the appendix 1.
  - a. Offer 1: 25% savings on the original price of the à la carte food menu at Casa Sophia Loren and Sophia Loren Pizzeria.
  - b. Offer 2: 20% savings on the original price of the whole bill upon net spending HK\$800 at 181 at FORTNUM & MASON.
  - c. Offer 3: 20% savings on the original price of the à la carte food and beverage menu at BKK \ Chutney \ Espuma \ Green Waffle Dinner (Causeway Bay & Central) \ Maison du Mezze \ Makan makan \ Mamtom \ Sepoy mess \ Shahrazad Lebanese Dining Lounge & Bar \ The hunter \ The Oyster House \ Yakiniku Luigi.
  - d. Offer 4: 20% savings on the original price of all menus at Maison ES, excluding lunch menu.
  - e. Offer 5: 20% savings on the original price of the à la carte food and beverage menu at Kaki and OBP during dinner period.
- 4. Dining Offer is not applicable on public holidays, including but not limited to Mid-Autumn Festival, Winter Solstice and eve, the weekend before Winter Solstice, Christmas holidays and the day before Christmas Day, New Year's Eve, public holidays and event dates. Service hours and/or menu of the Restaurants are subject to change. Please check with the Restaurants for details.
- 5. Dining Offer is not applicable for special promotion menu, designated menu, tailor-made menu, charge for tea condiments, corkage fee, cake-cutting fee, private or corporate functions, private rooms, banquets, weddings, catering services, deliveries, takeaways, purchase of cigarettes, cigars and cash vouchers.



- 6. To enjoy the Dining Offer, a 1-day advance booking is required, and the redemption of the Dining Offer must be stated when making the reservation. All reservations are subject to availability and on a first-come-first-served basis.
- 7. Dining Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, privileges, or discounts and it cannot be exchanged for cash or other products.
- 8. A restaurant 10% service charge applies and will be calculated based on the original price stated on the receipt before any discounts or promotions are applied. Savings do not apply to service charges.
- 9. The Dining Offer may differ depending on the individual restaurant and exclusions may apply. Eligible Cardmembers are advised to check with the individual restaurant for more details on the Dining Offer before arrival.
- 10. Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to anyone who is under 18 years old in the course of business.
- 11. Participating Restaurants are solely responsible for the provision of all products, services, consultations and advice offered to Eligible Cardmembers. Photos are for reference only. American Express and DiningCity are not the provider of any of these products and/or services herein and make no representation or warranty in relation to the same.
- 12. American Express acts solely as a payment provider. American Express and DiningCity are not responsible or liable in any way for any loss or damage whatsoever which is suffered (including, but not limited to, indirect or consequential loss) or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of using the Dining Offer, except for any liability which cannot be excluded by law.
- 13. American Express reserves the right to change the dates of the Promotion Period without prior notice to comply with applicable laws and regulations imposed by the Hong Kong SAR Government. Excludes transactions made through third-party establishment (including, but not limited to, third party delivery or take away services) or third-party payment processor.
- 14. American Express and DiningCity reserve the right to add or remove any of the Participating Restaurants from the Dining Offer throughout the Promotion Period without prior notice. Reservations are subject to the Restaurant's actual availability and operations. Please check with respective Restaurants for details.
- 15. American Express, DiningCity reserve the right to amend these Terms and Conditions, or to suspend or terminate the Dining Offer, at any time at their discretion without prior notice.
- 16. In the event of any dispute, the decision of American Express and DiningCity shall be final and no correspondences will be entertained.



- 17. In case of any enquiry related to this Dining Offer, please call the enquiry hotline shown at the back of your Card or our 24-hour customer service hotline at 2277 1010.
- 18. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.



## **Appendix 1: Address of the Participating Restaurants**

Participating Restaurants	Address
181 at FORTNUM & MASON	FORTNUM & MASON, Shop 022&122, G/F, K11 Musea, Victoria Dockside, 18 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui
BKK	Shop SG09-SG14, G/F, Block A Staunton, PMQ, 35 Aberdeen Street, Central
Casa Sophia Loren	1/F, Woo Cheong Pawn Shop, 60-66 Johnston Road, Wan Chai
Chutney	4/F, Carfield Commercial Building, 75-77 Wyndham Street, Central
Espuma	17/F, M88, Wellington Place, 2-8 Wellington Street, Central
Green Waffle Diner	Shop 1303, 13/F, Hysan Place, 500 Hennessy Road, Causeway Bay
	G/F, 43 Lyndhurst Terrace Central
Kaki	G/F, 33 Tong Chong Street, Quarry Bay
Maison du Mezze	Shop G10, G/F, T-Bay, 9 Yi Tung Road, Tung Chung
Maison ES	Shop B, UG/F, Hang Tak Building, 1 Electric Street, Wan Chai
Makan makan	Shop G01, G/F, MONTEREY Place, 23 Tong Chun Street, O'South Coast, Tseung Kwan O
Mamtom	Shop 1-6 & 45-46, G/F, Wing On Plaza, 62 Mody Road, Tsim Sha Tsui
ОВР	G/F, 3-5 Old Bailey Street, Soho, Central
Sepoy mess	Shop R008, R/F, Civic Square, Metal Zone, ELEMENTS, 1 Austin Road West, Tsim Sha Tsui
Shahrazad Lebanese Dining Lounge & Bar	2/F, Carfield Commercial Building, 75-77 Wyndham Street, Central



Sophia Loren Pizzeria	G/F, The Heritage Woo Cheong Pawn Shop, 60-66 Johnston Road, Wan Chai
The Hunter	Shop 11, G/F, Alto Residences, 29 Tong Yin Street, Tseung Kwan O
The Oyster House	25/F, QRE Plaza, 202 Queen's Road East, Wan Chai
Yakiniku Luigi	Shop B, G/F, YF life Tower, 33 Lockhart Road, Wan Chai